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        Aan de leden van de Gemeenteraad

            Datum: 27 juni 2023
    Onderwerp: Beantwoording schriftelijke vragen de CU
Ons kenmerk:  

Geachte heer, mevrouw,

Op 24 mei 2023 heeft de fractie van de CU schriftelijke vragen gesteld over 
subsidietoekenning Diaconaal Platform.
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd:

1. De gemeente is actief met armoedebestrijding via uitkeringen en werken 
aan bestaanszekerheid van onze inwoners. Het diaconaal platform 
draagt daar ook aan bij en zijn een van de sociale krachten in onze 
samenleving. Hoe beoordeelt de gemeente hun werk? 

Het college waardeert de inzet en het werk wat het Diaconaal Platform 
verricht voor onze inwoners. Zij vormt, met diverse andere 
maatschappelijke organisaties, een belangrijke schakel in de keten 
binnen Hoogeveen om de kwetsbaren in onze samenleving te helpen.

2. Het diaconaal platform zit als spin in het web tussen vrijwilligers, kerken 
en veel andere organisaties. Op welke manier kunt u hun werk 
ondersteunen? 

Wij zijn regelmatig in overleg met maatschappelijke organisaties. Eén 
van die overleggen is het SomSom. In het SomSom zijn diverse 
maatschappelijke en vrijwilligersorganisaties vertegenwoordigd. Het 
Diaconaal Platform is een van de partijen die in het SomSom is 
vertegenwoordigd. 

3. Via het diaconaal platform horen we dat er een behoefte is aan 
financiële ondersteuning. De organisatie constateert nl. dat er een 
groeiende behoefte is in hulpvragen. De gemeente kan dit niet 
aanbieden, omdat het een ‘kerkelijke’ organisatie betreft. Op welke 
manier kunt u deze organisatie wel bijstaan?

Het Diaconaal Platform heeft laten weten dat er een toename is in het 
aantal hulpvragen die het platform bereikt. Binnenkort gaan we met het 
Diaconaal Platform in gesprek om te kijken hoe we ze kunnen bijstaan 
en ondersteunen, dat zou ook goede verwijzing naar en samenwerking 
met andere partijen kunnen zijn. Het college is daarom ook continue in 
gesprek met andere maatschappelijke partners om te horen wat er 
speelt en wat er nodig is.

4. Is het college het met onze fractie eens dat het diaconaal platform zich, 
evenals de gemeente, inzet voor alle inwoners die hulp behoeven? En 
dat er feitelijk geen onderscheid is in de doelstellingen? 

Het college is van mening dat niemand in Hoogeveen tussen wal en 
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schip mag raken en iedereen de juiste hulp en zorg moet krijgen indien 
nodig. Hierin verschilt onze doelstelling niet met die van het Diaconaal 
Platform.

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

Jelmer Mulder      Karel Loohuis
Gemeentesecretaris      burgemeester


